
Zápis z druhé schůzky školního parlamentu konané dne 31. 10. 2024 

Druhé setkání školního parlamentu se konalo ve čtvrtek 31. 10. 2024. Hlavním tématem 

druhého zasedání parlamentu byla halloweenská párty, která úspěšně proběhla 1. 11. Poté 

vystoupili se svými návrhy zástupci jednotlivých tříd. Žáci 5. a 6. třídy neměli žádné 

připomínky. Zástupci 7. třídy navrhli, aby žáci vyššího stupně mohli chodit na obědy  

bez dozoru. Tento návrh byl však z bezpečnostních důvodů zamítnut. Žákům bylo podrobně 

vysvětleno, proč je dohled důležitý. Dále žáci 7. třídy navrhli uspořádání výletu do Prahy. 

8. třída přišla s návrhem rozšířit při školních akcích nabídku obědů na tři varianty jídel.  

Mezi nejžádanější pokrmy zařadili borůvkové knedlíky, smažený sýr a lasagne. Zástupci  

8. a 9. třídy rovněž požádali o výměnu pálek na stolní tenis, aby byl sportovní koutek lépe 

vybaven. Dalším bodem jednání byl vánoční jarmark, který letos proběhne v pozměněné 

podobě. Na rozdíl od minulých let nebude součástí jarmarku žádné vystoupení, protože již 

proběhla školní akademie. Každá třída si však může připravit vlastní výrobky, které bude  

na jarmarku sama prodávat. K Vánocům patří také výzdoba tříd, která bude letos probíhat 

podle zvoleného tématu. Podrobnosti a harmonogram budou oznámeny prostřednictvím 

školního rozhlasu.  

                      Hedvika Hluchníková, 8. třída 

         Mgr. Michal Kunický, výchovný poradce 

 

 

 

 


